
RÖNNINGLANDETS FASTIGHETSÄGAREFÖNNNTXC BEVATTNING & KABEL-TV

Protokoll

Årsmöte 2021-05-17

1. Mötets öppnande
Ordf. Jan Svensson hälsade alla välkomna

2.Yal av ordf. att leda ftirhandlingarna
Jan Svensson valdes till ordftirande för mötet.

3. Val av protokollförare
Anette Martinsson valdes till protokollförare för mötet.

4. Val av två justerare
\-/ Susanne Wiik och Marcus Berg valdes till justeringsmän. 

,

5. Årsmötets behöriga utlysande
Årsmötet befanns vara behörigen utlyst och därmed beslutsmässigt.

- 6. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkiindes.

7. Styrelsens redovisningshandlingar ftir det förflutna verksamhetsåret
Jan Svensson redovisade verksamhetsberättelsen för Rönninglandets bevattnings- och kabel TV-sektioner 2020.

Vi har haft ett flertal avbrott på vår vattenanläggning under året alladrlagade.
Föreningen har fått en faktura på ett belopp över 47000:- ifrån ETFAB (som har lagat ett antal trasiga

vattenläckor) som vi anser felaktigt har debiterats oss och inte till de som ansvarade för att lägga ned Fiber
under 2019-2020. Vi har bestridit den och vi har fätt den krediterad till halften men vi nöjer oss inte med det utan
vi försöker att få kontakt med Fiberfirman ftir att få dem att förstå att vi inte skall betala någon del alls av denna

faktura utan att det är Fiberfirmans grävare som har kört sönder våra vattenledningar. (det som gör det hela

komplicerat är att Fiberfirman anlitat ETFAB som grävare åt sig.

Fakturan ligger vilande hos ETFAB just nu men det föreligger stor risk fiir att den måste betalas av oss.

Vi påminner om att det blir en avgift niir man liimnar Kabel-TV ca 1000:- det iir Com Hem som kräver en

certifierad person som ståinger ner fastigheten på konekt sätt.

\-/
Kassör Susanne Wiik redogjorde för det ekonomiska läget och föreslog att:
Bevattningssektionen behåller årsavgiften på 500:-/år och att
Kabel TV-sektionen sänker sin årsavgift till 1000:-/år.

Mötet godkåinde årsberättelsen.

8. Revisorernas berättelse
Inga anmärkningar på riikenskaperna har framkommit, varken på bevattnings- eller kabel TV-sidan. Båda
sektionemas bokslut godkändes.

9. Ansvarsfrihet fiir styrelsen
Årsmötet beslutade bevilja sfyrelsen ansvarsfrihet ftr det gangna året.

10. Val av styrelseledamöter



Stvrelsen under 2021 ser ut som fiilier:

Ordfiirande
Vice ordfiirande

Sekreterare
Kassör
Suppleant
Driftchef vatten
Driftchef kabel-TV
Webansvarig

Val av revisor
Revisorer under 2021 är:

*af+a*++eijer
Daniel Brandt

\-/ @

Anette Martinsson

Jan Svensson
Marcus Berg

Anette Martinsson
Susanne Wiik
Kenneth Olin
Sören Arnqvist/Robert Palovaara
Göran Arvidson
Mats Johansson

(Omval)

(Omval)

(Omval)
(Omval)

2020-2021
2021.2022

2020-2021
2021-2022
2020-2021
2021-2022
2021-2022
2020-2021

Ze+91+2e ej klart vid årsmötet
2020-2021
2+W ej klart vid ärsmötet

204840x+^" ej klart vid årsmötet
2020-2021

Val av valberedning:

Valberedninq under 2021 är:

K€n+Ågr€n
Mårten Olsson

11. Fastställande av årsavgifter fiir respektive sektion
Vatten 500:-/år
Kabel-TV 1000:-/ar

12. Övriga ärenden
Endast $ra personer från ca 100 hushåll har anmält sig frivilligt att hjälpa till vid exempelvis vattenläckor. Vi
behöver bli flera som hjälps åt. Kontaktpersoner finns på hemsidan och på Facebook.

13. lVlötet avslutades
Jan Svensson tackade ftir visat intresse och ftirklarade mötet ftir avslutat.

Justeringsmanww
Marcus Berg

Sekreterare


